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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 

Acta número: 5/2019 
Data: 13 de maig 2019 
Lloc: Sala de reunions del gabinet del rectorat 

Horari: de les 10:07 h a les 11:35 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau. President 

Modesto Fabra Valls, 

Andrés Marzal Varó 

Jesus Lancis Saez 

M.Victoria Camarero Suárez 

Rafael Mayo Gual  

José Luis Gordo García-Madrid 

 

Representació de la part social 
M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Pablo Rodríguez Cervantes (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Joaquín José Castelló Benavent (CCOO) 

María Rosa Sos Peña (CSIF) 

Sergio Barrachina Mir (CSIF) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

Jose Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 

 

Assessors i assessores de la part social 
Jordi Torner Mas (UGT) 

Cristina Chiralt Monleón (UGT) 

Salvador Torró Cueco (CSIF) 

Oscar Coltell Simón (CSIF) 

Ana Ester Tomás Catalán (STEPV-Iv) 

Andrés Piqueras Infante (STEPV-Iv) 

Eva Ramirez Calatayud (STEPV-Iv) 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 
Pilar Ezpeleta Piorno, delega el vot en José Joaquín Gual Arnau. 
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Ordre del dia 

 
1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior i la de la sessió 
extraordinària. 
2n.- Informe sobre el decret 42/2019, de 22 de març, del Consell, de regulació de les 
condicions de treball del personal funcionari de l’administració de la Generalitat. 
3r.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de barems específics per a concursos 
de professorat ajudant doctor i associat. 
4t.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de nomenament de professorat 
emèrit. 
5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics 
per al curs 2019/2020. 
6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de Venia docendi per al 
curs 2019/2020.  
7è- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de transformacions i 
promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, corresponent 
a la primera convocatòria ordinària de l’any 2019. 
8è.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de canvis de dedicació docent de 
professorat ajudant doctor. 
9è.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de contractacions i/o  
transformacions de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 2019/20. 
10è.-  Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta   de la convocatòria de places de 
professorat dels cossos docents universitaris i de contractat doctor, proposta de perfils 
i de la composició de les comissions de concursos d'accés i de les comissions de 
contractació. 
11.-  Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de modificació de l'RLT de PDI.   
12.- Aprovació, si escau, de la modificació de l'acord sobre el pla de millora de les 
condicions acadèmiques i laborals dels professorat associat a temps parcial a l'UJI. 
13.- Torn obert de paraules. 

Desenvolupament de l’ordre del dia 
 
1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior i la de la sessió 
extraordinària. 
 

El President pregunta als assistents si volen fer al·legacions a les propostes d’actes de la 

sessió número 3 de 2019 de la Mesa Negociadora i de la Mesa extraordinària.  

 

Cap assistent demana la paraula. 

 

A continuació el President, manifesta que s’aproven  les dos actes per assentiment. 

 

2n.- Informe sobre el decret 42/2019, de 22 de març, del Consell, de regulació de les 
condicions de treball del personal funcionari de l’administració de la Generalitat. 
 

El Gerent manifesta que l’anterior Decret que regulava les condicions de treball de personal 

del Consell, el  Decret 175/2006, de 24 de novembre, del Consell, pel que es regulen les 

condicions de treball del personal al servei de l’administració del Consell, ha segut derogat. 

S’ha dictat un nou Decret el Decret 42/2019, de 22 de març, del Consell de regulació de  
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les condicions de treball del personal funcionari de l’administració de la Generalitat, aquest 

Decret com l’anterior no son d’aplicació al personal d’administració i serveis. Hem d’obrir 

una negociació, estudiar el Decret i decidir. En el nou Decret hi ha coses millors i coses 

pitjors. El Decret entra en vigor al dia següent de la seua publicació en el DOGV, a 

excepció dels articles 4,5,6 i 7.3, en el referit a la duració de les jornades de treball, que ho 

faran en el moment en que així ho determine per acord del Consell, previ l’informe 

preceptiu i vinculant de la conselleria competent en matèria d’hisenda, tal com es recull en 

la Disposició final segona del mencionat Decret 42/2019. Sobre el tema estem evaluant 

l’impacte. 

La representació d’UGT manifesta que, en temes de reduccions horàries podríem parlar. 

El Gerent manifesta que hi ha peticions de personal de reduccions horàries que el Decret 

175/2006, no permetia compatibilitzar amb altres reduccions i el Decret 42/2019, no 

prohibeix i ara es podrien resoldre favorablement.   

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que defensen l’autonomia universitària i trobem 

coses en el Decret que son assumibles. Anem pel bon camí. 

El Gerent manifesta que el Consell de Diorecció ha de prendre coneixement i després 

negociar en Mesa Negociadora. 

El Vicegerent manifesta que també tenim peticions de situacions de cura de familiars amb 

reducció de jornada per necessitats especials, en que abans s’exigia convivència i ara ja no, 

farem una interpretació més favorable a la persona interessada. 

3r.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de barems específics per a concursos 
de professorat ajudant doctor i associat. 

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat i al mateix temps president de la Mesa 

Negociadora, presenta la proposta. 

La representació de l’STEPV-Iv, en nom de la Plataforma del professorat associat, 

manifesta que en la baremació de no renovacions de contracte cada Departament aplica 

criteris distints, hi hauria que unificar-los. Alguns criteris no han passat per Consell de 

Departament, hi hauria que reglamentar. També hi hauria que regular la composició de la 

comissió de no renovacions, la representació sindical hauria de tindre dos representants. 

En els TFG no hi ha criteris sobre qui pot dirigir-los. Hi hauria que regular-lo. La docència 

en la Universitat per majors, no compta en el POD, si contara hi hauria menys no 

renovacions i afavoriria al professorat associat. 

La representació de CSIF manifesta que, en el barem específic d’Educació consta entrevista 

personal. En funció de que? Hi ha que evitar la subjectivitat. 

La representació de CCOO manifesta que votarà en contra, per considerar que no hi ha  
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transparència ni en àrees ni Departaments. 

El President manifesta que els barems que es porten a la Mesa son de contractacions no de 

no renovacions. Hi ha un barem genèric de la UJI per cada figura de PDI laboral, després 

els Departaments aproven els barems específics no un professor/a a títol individual. El que 

proposa l’STEPV-Iv, es modificar el barem marc, que significaria modificar tots els barems 

de totes les àrees, això requereix temps. L’entrevista està en el barem genèric, hi ha que 

establir les preguntes que es faran. Enviarem un e-correu als departaments, manifestant que 

els barems hi ha que negociar-los i aprovar-los en el Consell de Departament. 

A continuació el President, sotmet a votació la proposta per el seu informe i s’obté el 

següent resultat: a favor, 8 per la  representació de l’administració de la Universitat, 2 per 

la representació de CSIF i 2 per la  representació d’UGT, Abstencions, 2, per la 

representació de l’STEPV-Iv i en contra, 2 per la representació de CCOO.  

4t.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de nomenament de professorat 
emèrit. 
 
El President, manifesta que la comissió de nomenament de personal emèrit es va reunir la 

setmana passada i va informar favorablement l’única petició. 

 

El President pregunta als assistents si volen intervindre. Cap sol·licitud d’intervenció. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 
 
5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics 
per al curs 2019/2020. 
 
El President presenta la proposta, manifesta que hi ha menys sol.licituds que diners 

pressupostats. 

 

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que s’està afavorint al professorat que te tot el 

bagatge fet i no al que està en camí. Hi hauria que modificar la normativa per intentar afavorir 

al professorat novell. 

 

El President pregunta als assistents si volen intervindre. Cap sol·licitud d’intervenció. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 
6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de Venia docendi per al 
curs 2019/2020.  
 
El President presenta la proposta. 

 

El President pregunta als assistents si volen intervindre. Cap sol·licitud d’intervenció. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 
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7è- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de transformacions i 
promocions de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, corresponent 
a la primera convocatòria ordinària de l’any 2019. 
 
 
El President presenta la proposta. 

 

El President pregunta als assistents si volen intervindre. Cap sol·licitud d’intervenció. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 
8è.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de canvis de dedicació docent de 
professorat ajudant doctor. 
 
El President presenta la proposta, que consisteix en passar de professorat Ajudant Doctor 

tipus I al tipus II, canvia la dedicació i la retribució. 

 

El President pregunta als assistents si volen intervindre. Cap sol·licitud d’intervenció. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 
9è.- Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de contractacions i/o  
transformacions de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del curs 2019/20. 
 
El President presenta la proposta, manifesta que poden encara haver canvis d’última hora. 

 

La representació d’UGT manifesta que en una plaça del departament de Finances i 

Comptabilitat hi ha uns requisits excessius, que no han passat pel Consell de Departament. 

El President manifesta que els requisits d’Anglés B2 i Català C2 queden condicionats al que 

diga demà el Consell de Departament. Les propostes son descontractacions o no renovacions 

pel curs que vé. 

 

La representació de CCOO manifesta que hi ha decisions que es prenen en els Departaments 

sense haver passat pel Consell de Departament. Volem més transparència. 

 

El Vicegerent manifesta que, hi hauria que enviar als Departaments unes directrius de com 

s’han de fer les coses. 

A continuació el President diu que preguntarà a la direcció del departament Finances i 

Comptabilitat si els requisits van passar per consell i en cas contrari li demanarà que els 

passe i es modifique, si escau, la proposta. Després, sotmet a votació la proposta per el seu 

informe i s’obté el següent resultat: a favor, 8 per la  representació de l’administració de la 

Universitat, 2 per la representació de CSIF i 2 per la  representació d’UGT, 2, per la 

representació de l’STEPV-Iv, abstencions, 2 per la representació de CCOO, cap vot en 

contra. 
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10è.-  Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta   de la convocatòria de places de 
professorat dels cossos docents universitaris i de contractat doctor, proposta de perfils 
i de la composició de les comissions de concursos d'accés i de les comissions de 
contractació. 
 
El President presenta la proposta. 

 

El President pregunta als assistents si volen intervindre. Cap sol·licitud d’intervenció. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 
 
11.-  Anàlisi, discussió i informe  sobre la proposta de modificació de l'RLT de PDI.   
 
El President presenta la proposta. 

 

El President pregunta als assistents si volen intervindre. Cap sol·licitud d’intervenció. 

 

El President, manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 
12.- Aprovació, si escau, de la modificació de l'acord sobre el pla de millora de les 
condicions acadèmiques i laborals dels professorat associat a temps parcial a l'UJI. 
 
El President presenta la proposta. 

 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que en els barems de contractació del professorat 

associat, pesa més qualsevol mèrit abans que l’experiència docent. 

 

El president manifesta que convocarà una Mesa Tècnica per tractar el tema dels barems en 

les convocatòries del professorat associat. 
 
13.- Torn obert de paraules. 
 
La representació d’UGT pregunta sobre com està el tema del conveni col·lectiu del personal 

laboral de les Universitats públiques valencianes. 

 

El President manifesta que per un costat està pendent de l’informe de l’advocacia de la 

Generalitat. Ara també s’està pendent del nou govern valencià i tampoc sabem si a l’estar 

en funcions poden o no signar. El que està clar es que quan es firme els efectes seran de l’1 

de gener de 2019. 

 

La representació de CSIF pregunta per les places cedides per la UPV. 

El President manifesta que s’han presentat al·legacions a l’informe desfavorable. 
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La representació de l’STEPV-Iv manifesta: 

 1.- Queixes sobre els distints criteris per adjudicar el POD. 

 2.- Us fraudulent de becaris en les Universitats. 

 3.- Informar a la Comunitat universitària sobre els acords de les Meses 

Negociadores. 

 4.-Us dels mòbils en classe. Tema conflictiu. 

 

El president sobre el punt 1, manifesta que en cas de conflicte, prima la categoria i antiguitat. 

No podem donar directrius, ho estableix el Document de carrera docent. 

La representació de l’STEPV-Iv manifesta, que sempre es diu que no hi ha que perjudicar a 

l’estudiantat. 

Sobre el punt 2, no tenim noticies i no hem rebut cap queixa. 

Sobre el punt 3, el Vicegerent manifesta que han de ser els sindicats els que han d’informar. 

Sobre el punt 4, han de ser els Centres els que ho regulen. 

 

La representació de CSIF pregunta sobre la dedicació del professorat i el conveni col.lectiu. 

El President manifesta que el conveni no estableix dedicació màxima. La UV si que ho te 

establert. Nosaltres tenim altres mesures de reducció de la dedicació. Si vingueren més 

diners si que es podria considerar la dedicació. 

 

La representació de CSIF manifesta que tenen constància que alguna classe s’ha gravat sense 

autorització i després s’ha penjat ¿que aconsellem al professorat? 

El President manifesta que aquestes gravacions poden anar contra la propietat intel·lectual, 

aconsellem que el professorat que siga gravat que ens ho denuncie. Estudiarem el tema. 

 

La representació de l’STEPV-Iv, formula les següents qüestions: 

1.- Consolidació del professorat investigador, no el Ramon y Cajal, Juan de la Cierva i més. 

¿podem consolidar-les? ¿es pot obrir alguna via de consolidació? 

2.- Pareix que les places del PAS que es jubila s’amortitzen. 

3.- El calendari Laboral es va canviar? No ho recordem. 

4.- Borsa d’informàtica A2. 

 

El president manisfesta que s’ha modificat el Document de Carrera Docent per tal de poder 

estabilitzar investigadors en situacions concretes, però què ara mateix no es pot consolidar 

tot el personal investigador. 

El Vicegerent manifesta que quan un PAS es jubila, el normal es la substitució, però no totes 

les places de jubilats es van a cobrir. Hem obert un procés d’estudiar plaça a plaça. El lloc 

que ocupava Amat Bellés es va a cobrir amb una substitució fins desembre de 2019. No 

sabem com quedarà, el que està clar es que es negociarà amb les representacions sindicals. 

El Calendari Laboral es va canviar per modificar el dia d’apertura del curs vinent. La Borsa 

d’informàtica de l’A2, estem treballant amb ella. 
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Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 
 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


